

中国核心期刊（遴选）数据库收录期刊
中国期刊全文数据库全文收录期刊
中国学术期刊综合评价数据库统计源期刊
美国化学文摘（CA）收录期刊

ISSN 2095-0896
CN 21-1574/S

园艺与种苗

HORTICULTURE & SEED

第43卷

Vol.43

第1期

No.1

主办单位：辽宁省农业科学院
协办单位：辽宁省园艺学会
辽宁省昆虫学会

2023/1

C CONTENTS

目次

HORTICULTURE & SEED 2023年1期

园艺经纬

- 01 小黄花菜与大花萱草‘无尽夏-红泪’杂交后代优株筛选 张晓菲,杨佳明,商旭文等
- 03 不同浓度秋水仙素处理下蚕豆发芽形态指标及气孔分析 黄德帅
- 06 大球盖菇设施化层架式栽培关键技术 吕立涛,张季军,宋莹等
- 08 北方反季香菇菌棒污染的原因及应对措施 于水清,吴昊,王秀清等
- 10 朝天椒种质资源农艺性状差异性及相关性分析 杨超沙,张伟,袁征等
- 13 红玉石籽石榴引种表现及丰产栽培技术 杨俊祥,魏春生,张晓辰等
- 15 大田切花芍药鲜促成栽培技术 吕效生,潘凤霞
- 17 观赏植物香青兰规范化栽培技术研究 卜洁,陈凯,寻路路等
- 20 三山森林公园建设中乡土树种的应用及措施 吴兆峰
- 23 重庆地区4种野生草本观花地被植物的引种筛选及应用评价 王宝宁,田中,陈霜
- 25 不同浓度秋水仙素对蚕豆根部形态特征及染色体的影响 王雪纯
- 28 无花果冷棚栽培技术研究 张鑫,钱红,卢东琪等
- 30 杨树切枝杂交及播种育苗技术研究 王清华
- 32 云杉苗木的培育与管理技术研究 祁成江
- 34 引黄灌区景观研究综述 任慧妍,翟付顺,王姣姣等
- 38 生态园林视角下肇庆星湖湿地公园植物景观调查 胡长玥,王胜艺,胡洁等
- 40 轮作细辛对人参连作障碍的消减作用研究 刘莹,李晖,孙文松等
- 44 桂花园林应用价值及其前景探析 吴艳
- 46 NaCl 和 Na₂SO₄ 胁迫对天人菊种子萌发的影响 白芙嘉,孙涛,谭阳等
- 49 火棘园林绿化应用及栽培管理技术研究 吴义闯,闫永婷
- 51 肥城桃种质资源发展概况与特色品种简介 陈文玉,刘敏
- 53 辽西油松的播种育苗技术 李畅
- 56 果园废弃枝条资源化再利用探讨 杜宏儒,韩建国,冯楷斌等
- 59 基于秸秆栽培的黑木耳营养评价与数量性状的灰色关联度分析 刘岩岩,李红,刘贺等
- 63 扬州市乡土植物资源开发利用研究 葛睿涵,严思语,贺惠文
- 66 桂东南石山区植被物种组成研究 唐洁兰,李月兰
- 69 中药材种子包衣的研究概况及发展建议 孙佳琳,李晖,张艳红等

种业纵横

- 72 黑龙江省三江平原地区玉米大豆带状复合种植技术要点 宋英博
- 74 几种阿维菌素复配制剂对水稻二化螟的田间防治效果研究 王凤立,夏吉良,柏新盛
- 77 基于灰色关联的河曲县糜子产量分析 张莹,裴梓淇
- 79 甬优1540在金华地区作机插连作晚稻高产栽培技术 赵永良,施佳炜,金丽等
- 81 六安地区再生稻新品种筛选试验 姜家道,刘礼明
- 83 浅析优质保健型彩色小麦及其在淮北地区开发应用前景 张桂芳
- 85 水稻覆膜插秧绿色栽培技术研究 于澎湃,梁晨,谢静等
- 87 2021年马鞍山市再生稻品种筛选试验 王玉芹,王华银,张骏等
- 89 叶面喷施有机硒肥对谷子生长和硒含量的影响 高嵩,李瑞春,赵丹等
- 92 班组制工作模式在烟叶家庭农场的探索与思考 闫凯,谭新伟,刘冰等
- 94 直播稻播种前翻耕平整时使用丙草胺对杂草的封杀效果 章伟杰,王会福,余山红

专题研究

- 96 异色瓢虫对高粱蚜的捕食功能反应 谢宏,张文斌,张兆冬等
- 99 基于无人机影像与随机森林模型的农作物提取研究 章若鸿
- 102 临泽县林下经济发展对策探析 王琴,闫天虎
- 104 乡村振兴背景下河源市康养农业产业发展研究 冉世松

Horticulture

- 01 Screening of Excellent Plants of Hybrid Progeny of *Hemerocallis minor* and *Hemerocallis hybridus* 'EveryDaylily-Red ribs' ZHANG Xiao-fei *et al.*
- 03 Morphological Indexes of Germination and Stomatal Analysis of *Vicia faba* under Different Colchicine Concentrations HUANG De-Shuai
- 06 Key Technology of Layer Facility Cultivation for *Stropharia rugosoannulata* LV Li-tao *et al.*
- 08 Causes and Countermeasures of Pollution of Off-season *Lentinula edodes* Stick in North China YU Shui-qing *et al.*
- 10 Difference and Correlation Analysis of Agronomic Characters of Pod Pepper Germplasm Resources YANG Chao-sha *et al.*
- 13 Introduction Performance and High Yield Cultivation Techniques of Red Yushizi Pomegranate YANG Jun-xiang *et al.*
- 15 Fresh-promoted Cultivation Techniques of Cut *Paeonia lactiflora* in Field LV Xiao-sheng *et al.*
- 17 Standardized Cultivation Techniques for *Dracocephalum moidavical* BO Jie *et al.*
- 20 The Application and Measures of Native Tree Species in the Construction of Sanshan Forest Park WU Zhao-feng
- 23 Introduction Screening and Application Evaluation of Four Wild Herbaceous Ornamental Ground Cover Plants in Chongqing WANG Bao-ning *et al.*
- 25 Effects of Colchicine Concentration on Morphological Characteristics and Chromosome of *Vicia faba* Root WANG Xue-chun
- 28 Study on Cultivation Techniques of *Ficus carica* in Cold Shed ZHANG Xin *et al.*
- 30 Study on the Cutting Branches Crossing and Seedling Raising Technology of Poplar WANG Qing-hua
- 32 Study on Seedling and Cultivation Management Technology of *Picea asperata* QI Cheng-jiang
- 34 Literature Review and Analysis on Landscape Research in Yellow River Irrigation Areas REN Hui-yan *et al.*
- 38 Plant Landscape Survey of Xinghu Wetland Park in Zhaoqing from the Perspective of Ecological Landscape Architecture HU Chang-yue *et al.*
- 40 Effect of *Asarum sieboldii* Rotation on Reducing Continuous Cropping Obstacle of *Panax ginseng* LIU Ying *et al.*
- 44 Discussion on Garden Application Value and Prospect of *Osmanthus fragrans* WU Yan
- 46 Effects of NaCl and Na₂SO₄ Stress on Seed Germination of *Gaillardia pulchella* Foug. BAI Fu-jia *et al.*
- 49 Research on Landscaping Application and Cultivation Management Techniques of *Pyracantha fortuneana* WU Yi-chuang *et al.*
- 51 A Brief Introduction of Germplasm Resources Development and Characteristic Varieties of Peach in Feicheng CHEN Wen-yu *et al.*
- 53 Sowing and Seedling Raising Techniques of *Pinus tabulaeformis* in Western Liaoning Province LI Chang
- 56 Discussion on Resource Reuse of Abandoned Branches in Orchard DU Hong-ru *et al.*
- 59 Grey Relative Analysis of Nutritional Evaluation and Quantitative Traits of *Auricularia auricula* based on Straw Cultivation LIU Yan-yan *et al.*
- 63 Study on the Exploitation and Utilization of Native Plant Resources in Yangzhou GE Rui-han *et al.*
- 66 Study on Species Composition of Vegetation in Rocky Mountain Area of Southeast Guangxi TANG Jie-lan *et al.*
- 69 Research Situation and Development Suggestion of Chinese Herbal Medicine Seed Coating SUN Jia-lin *et al.*

Seed Industry

- 72 Key Points of Maize and Soybean Strip Compound Planting Technology in Sanjiang Plain of Heilongjiang Province SONG Ying-bo
- 74 Study on Field Control Effect of Several Abamectin Compound Preparations on Rice Chilo Suppressant WANG Feng-li *et al.*
- 77 Analysis of Millet Yield in Hequ County based on Grey Correlation ZHANG Ying *et al.*
- 79 High-yield Cultivation Techniques of Late Rice with Yongyou 1540 in Jinhua Area ZHAO Yong-liang *et al.*
- 81 Screening Test of New Ratooning Rice Varieties in Lu'an Area JIANG Jia-dao *et al.*
- 83 Analysis on High Quality Health Color Wheat and Its Development and Application Prospect in Huaibei Area ZHANG Gui-fang
- 85 Study on Green Cultivation Techniques of Rice Seedling Transplanting Covered with Mulching Film YU Peng-pai *et al.*
- 87 Screening Test of Ratooning Rice Varieties in Ma'anshan during 2021 WANG Yu-qin *et al.*
- 89 Effects of Foliar Spraying Organic Selenium on Millet Growth and Selenium Content GAO Song *et al.*
- 92 Exploration and Thinking of Team Work Mode in Tobacco Family Farm YAN Kai *et al.*
- 94 The Killing Effect of Pretilachlor on Weeds during Ploughing and Leveling before Sowing of Direct Seeding Rice ZHANG Wei-jie *et al.*

Research Review

- 96 Predatory Functional Response of *Hamonia axyridis* to *Melanaphis sacchari* XIE Hong *et al.*
- 99 Study on Field Crop Extraction based on UAV Visible Light Image and Random Forest Model ZHANG Ruo-hong
- 102 Analysis on the Countermeasures of Under-forest Economic Development in Linze County WANG Qin *et al.*
- 104 Research on the Development of Health Care Agriculture Industry in Heyuan City under the Rural Revitalization Background RAN Shi-song